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Betreft: Schriftelijke vragen van SP - handhaving Buurderij en CNME 
 
Geacht college,  

 

De gemeente Maastricht is een handhavingsactie gestart tegen de activiteiten van de Buurderij in de 

Natuurtuinen (Voornemen tot last onder dwangsom). De gemeente acht deze in strijd met het 

bestemmingsplan. Het gaat om een uurtje per week waarbij per internet bestelde ecologische 

groenten kunnen worden afgehaald. Gemeente Maastricht wil dat nu gaan verbieden omdat het 

detailhandelsactiviteiten zouden zijn die strijdig zijn met de voorschriften uit het bestemmingsplan. 

Volgens het vigerende bestemmingsplan heeft het betreffende perceel, gelegen aan de 

Drabbelstraat 7 te Maastricht de bestemming ‘Maatschappelijk’ met als functies natuurtuinen, 

natuur- en milieueducatie.  

Volgens de SP worden de activiteiten van de Buurderij geïnitieerd vanuit een maatschappelijk belang 

dat te maken heeft met natuur, milieu en duurzaamheid waarbij de verkoop geschiedt via de website 

en de producten worden afgehaald op de Drabbelstraat 7 te Maastricht. 

De definitie van detailhandel wordt door het college hier eng geïnterpreteerd en helaas wordt dit 

vraagstuk slechts vanuit deze enge interpretatie bekeken. Dit ongeacht de beperkte mate van het 

uitoefenen van deze activiteit op deze locatie en het enkel online te koop aanbieden van deze 

producten. 

 

Ook gaat het college voorbij aan het belang van ecologische groenten bij natuur- en milieueducatie. 

Mensen krijgen voorlichting over het belang van verantwoorde consumptie en productie (SDG #12), 

en de Buurderij is een van de organisaties die dit in de praktijk organiseert door het idee van de korte 

ketens waar te maken: verantwoorde producten van de lokale boer worden gekoppeld aan lokale 

afnemers. Daarmee draagt het bij aan bewustwording bij burgers. De verkoop geschiedt via de 

website en de producten worden afgehaald op een fysieke locatie, in dit geval de Natuurtuinen. 

 

De fractie van de SP heeft daarom de volgende vragen: 

 

1. De Natuurtuinen staan al onder grote spanningen door de bezuinigingen van de gemeente 

en dreigen nog steeds - ondanks onderzoeken - opgedoekt te worden. Waarom worden de 

Buurderij en het CNME zo kleingeestig benaderd? Dat voert helaas de druk op voor de bij de 

Natuurtuinen betrokken organisaties. 

 



 
 

2. Het gebruik van de locatie door de Buurderij is slechts zeer beperkt: 1 à 1,5 uur per week! 

Bovendien betreft dit in totaal een 40-tal klanten die voor het merendeel per fiets komen. 

Het is daarmee absoluut ondergeschikt aan de activiteiten waar deze locatie voor bestemd is. 

En de ruimtelijke impact is nagenoeg nihil. We vragen ons dan ook af wat het belang is van 

handhaving? 

 

3. De correspondentie is naar onze informatie niet goed verlopen; dat vormt kennelijk geen 

reden voor de gemeente om voldoende tijd te bieden voor het indienen van een zienswijze. 

Is de gemeente bereid de betrokken partijen meer tijd te gunnen? 

 

4. In de laatste raadsinformatiebrief van het college over de Natuurtuinen staat dat de 

Buurderij de activiteiten kan voortzetten. Hoe verhoudt dit zich tot de handhavingsactie? 

Er heeft kennelijk geen overleg plaats gehad tussen de diverse portefeuillehouders in het 

college.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Ariane Schut 

Fractievoorzitter SP 

 


